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KAYMAKAM HASAN GÖÇ'E VEDA 

Bir süre önce şehrimizden tayinleri çıkan Tarsus Kaymakamı Hasan Göç ve Çamlıyayla  

Kaymakamı Gülhani Ozan Sarı için Borsamız ile Tarsus TSO  veda yemeği verdi. 

Düzenlenen veda yemeği iftar saati ile başladı. Ev sahibi olarak Borsa ve TSO meclis üyelerimiz 

ile basın mensupları katıldı. 

Borsamız Başkanı Murat Kaya, Tarsus TSO ile birlikte düzenledikleri veda yemeğine katılan 

herkese teşekkür ederek; ”Sayın Hasan Göç’ü bugün  Tarsus’tan ayrılsa da unutmayacağız. 

Kapımız kendilerine her zaman açık olacak, aynı duygularımı Çamlıyayla Kaymakamımız Gülhani 

Ozan Sarı içinde paylaşıyorum. Sizlere kapımız her zaman açık. Sizlerin de gittiğiniz yerlerde 

Tarsuslulara kucak açacağınıza inanıyorum. Aslında yemek bahane. Tarsus’a önemli hizmetleri 

ile değerli Kaymakamımız Tarsus halkının sevgisini ve saygısını kazandı. Bizler Kaymakamımızı 

vefalı bir dost olarak tanıdık. Kendisi de bizlerle kucaklaştı ve inşallah kaymakamımızı vali olarak 

yine burada görme imkânına kavuşuruz. Yeni görevinizde ve hayatınızın bundan sonraki 

bölümünde sağlık, mutluluk ve başarılar temenni ediyorum” diye konuştu. 

Daha sonra Tarsus Kaymakamı Hasan Göç ve Çamlıyayla  Kaymakamı Gülhani Ozan Sarı’ya, 

Borsa ve , TSO’dan plaket ve hediyeler verildi. 

Kaymakam Hasan Göç için düzenlenen veda gecesinin ardından Borsamıza ziyarette bulundu. 

Başkanımız Murat Kaya ile 

samimi ve sıcak 

sohbetlerinin ardından 

Kaymakam Hasan Göç: “Bu 

iki yıllık süre içinde birlik 

ve beraberlik içerisinde 

halkın menfaati 

doğrultusunda çok güzel 

çalışmalar ve hizmetler 

gerçekleştirdik. Biz önce 

Tarsus tarımı için ortak 

çalıştık biz insanlarımızı 

tanımaya çalıştık, bir takım 

projeler vardı aklımızda, 

bazıları için bir başlangıç 

oluşturduk. Devamını 

Allah’ın izniyle sizler takip 

edeceksiniz” diyerek 

“Bundan sonra görevimizi 

başka bir ilçede 

sürdüreceğiz, sizlere her 

zaman kapımız açıktır, 

Hakkınızı helal ediniz, 

Şahsınıza ve personelinize 

Allahaısmarladık diyor, 

Başarılarınızın devamını 

diliyorum” dedi. 

 

Başkanımız Murat Kaya ise, “Sayın Kaymakamım, 

Sizinle birlikte hayırlı bir çok projeye ortak imza attık. 

Bizlere daima destek oldunuz,  yol gösterdiniz. 

Tarsus’ta iki yıl görev süreniz içinde gerçekten çok 

sevildiniz ve kurduğunuz güzel diyaloglarda takdirle 

karşılandı. Tayininizin çıkmasına gerçekten çok 

üzüldük. Yeni görev yerinizde başarılı çalışmalarınızın 

devamını dileriz.” dedi. 

 



 

 

BAŞKAN MURAT 

KAYA'NIN  

İLK ALTI AY  

DEĞERLENDİRMESİ 

Ağustos ayı meclis toplantısında Borsamızın 2015 yılı ilk 6 ay faaliyetini değerlendiren Başkan 

Murat Kaya "Kurumumuzun büyüme performansının daha yüksek, istikrarlı ve sürdürülebilir bir 

yapıya kavuşturulması ve uzun yıllar devam edecek bir yapı kurmak için çalışıyor ve 

çabalıyoruz." mesajını verdi."Yılın ilk 6 aylık süresi oldukça hızlı geçti. Borsa olarak birçok 

projemizde son aşamaya geldik. 

Önceliğimiz olan 

üyelerimiz için bu 

yıl içinde; 

Elektronik Satış 

Salonu Eğitimi, 

Organik Zeytin 

Yetiştiriciliği 

Eğitimi, Buğday 

Bakımı ve Süne ile 

Mücadele,  Mısır, 

Soya ve Ayçiçeği 

Ekiminde Dikkat 

Edilecek Hususlar 

konularında ve 

tarımsal 

kalkınmaya 

yönelik TKDK ve 

İPARD toplantıları 

düzenleyerek 

ticari ve ekonomik 

açıdan 

üyelerimizin ve  

üreticilerimizin 

borsayla irtibat 

kurması, kendi 

alanlarındaki ticari 

destek hizmetleri 

yelpazesine tam 

erişimlerine 

olanak yaratıldı.    

Borsamız  

deneyimlerden 

ders çıkararak ve 

sonuç olarak 

hizmetlerini 

geliştirdiğini 

ortaya koyabilme 

noktasında hem 

üyelerimizi hemde 

paydaşlarımızın 

bilgisine sunulmak 

üzere Tarıma 

Dayalı İhtisas 

Organize Sanayi 

Tarsus Raporu 

,2015 Yılı Buğday 

Üretim Beklentisi 

Raporu, Tarım 

Sektörü Raporu, 

Türkiye 81 İl 

Sanayi Durum 

Raporu, 

Ayçekirdeği 

Raporu ve Mısır 

Raporu 

hazırlayarak ürün 

ve hizmetler 

portföyünü  

genişletti. 

Üreticilerin daha 

iyi şartlarda ve 

paha da ürünlerini 

satabilmesi için 

Elektronik Satış 

Salonumuz 

çalıştırılmaya 

başlandı. 

Üyelerimiz için 

Pazar Yerimiz 

tamamlanarak 

depo ve büro 

olarak istifade 

etmeleri sağlandı. 

Basın ve medya ile 

ilişkilerimiz 

konusunda geçen 

yıla kıyasla  % 52 

oranında bilgi 

paylaşımımızı 

artırdık. 

Üyelerimizi SMS 

ile 

bilgilendirmede 

ise yine aynı 

dönem 

kıyaslamasında % 

22 oranında artış 

sağladık. 

Üyelerimize, 

organ üyelerimize 

ve paydaşlarımıza 

gönderilen 

elektronik posta 

ile bilgilendirme 

adedimiz geçen 

yıla kıyasla 6 aylık 

dönemde % 90 

oranında arttı. 

Web sayfamızın 

izlenme oranı % 

30 oranında arttı. 

Mobil 

uygulamamız ise 

İOS ve Android 

tabanlı 

kullanıcılara 

uygun olarak App 

Store ve Play 

Store da ücretsiz 



 

olarak kullanıma açıldı. 

Personellerimize İnovasyon Eğitimi, Proje Döngü Yönetimi Eğitimi, Akreditasyon Genel 

Bilgilendirme ve İyi Uygulamalar eğitimi, Personel Mevzuat Eğitimi verilerek iş tecrübeleri 

arttırıldı. Hizmet odaklı üretken bir yapı kazanılması sağlandı. Kalite Yönetim, Bilgi Güvenliği, 

Müşteri Memnuniyeti, İyi Laboratuar Uygulamaları Yönetimi , Marka tescil belgeleri ile entegre 

yönetim sistemine geçiş için alt yapımız tamamlandı. 

KOSGEB ve İŞKUR ile  şu an 7. si düzenlenen Uygulamalı Girişimcilik Eğitimlerine 175 kişi 

katılarak iş gücünün arttırılması , yeni girişimciler yetiştirilmesine olanak sağlanmıştır.Üzerine 

basarak ifade etmek isterim ki; bu eğitimler kendi personelimiz tarafından verilmekte olup, 

Tarsus Ticaret Borsası bu konuda da bir ilki gerçekleştirmiştir. 

Yakın il ve ilçe borsalarımızdan gerçekleşen ziyaretler de borsamızın çalışma düzeni takdirle 

karşılanmış ve bu durum bizleri ziyadesiyle mutlu etmiştir. 

 

2015 yılı içinde gerçekleşen genel seçimlerde Tarsus’un kalkınması, işbirliği sağlanması ve 

sorunların çözümü noktasında yaptığımız organizasyon ve toplantılarla lobi faaliyetleri 

oluşturarak sorunlarımıza çözüm odaklı yaklaştık. 

Kısaca özetlemek gerekirse 2015 yılı için orta ve uzun vadeli stratejik amaçlarımız içinde yer alan 

kalite hedeflerimizin % 80 nini bu yılın ilk 6 ayında tamamladık. Ancak halen istediğimiz 

aşamada değiliz. Üyelerimizin, paydaşlarımızın ve Tarsus ‘un  temel değerlerini ve Borsamızdan 

beklentilerini esas alınarak gerçekleştirilecek kurumsal dönüşümler için daha gayretli 

çalışmamız lazım. Kurumumuzun büyüme performansının daha yüksek, istikrarlı ve 

sürdürülebilir bir yapıya kavuşturulması ve uzun yıllar devam edecek bir yapı kurmak için 

çalışıyor ve çabalıyoruz.     

                                            

 

 

 

 



 
 

SON GÜNLERDE YAŞANAN TERÖR OLAYLARINA MECLİSİMİZDEN 

KINAMA MESAJI 

Tarsus Ticaret Borsası Temmuz ayı olağan meclis toplantısı gerçekleşti. Toplantıyı açarken 

yaptığı konuşmada 

Meclis Başkanı Tevfik 

Başarır, son günlerde 

meydana gelen terör 

eylemlerini ve saldırılarını 

lanetlediğini ve kınadığını 

söyleyerek “Birlik, 

beraberlik ve 

huzurumuza yönelik 

düzenlenen haince 

planların ve emellerin vatanımızın bütünlüğüne,  dirliğine  karşı yapılan terör olaylarını insanlık 

dışı olarak addediyor, ülkemizin güven ve huzurunu bozmaya yönelik bu terör saldırılarını,  

lanetliyor ve kınıyoruz.  İnsanlık dışı bu saldırılarda hayatlarını kaybeden vatandaşlarımıza,  

askerimize ve polislerimize Allah’tan rahmet diliyor, ailelerine taziyelerimizi sunuyoruz” dedi. 

Konuşmanın ardından meclis gündemine geçildi.  

Başkan Murat 

Kaya'nın son 

günlerde yaşanan 

terör olayları ile 

Ülkemizde huzur , 

güven ve istikrar 

ortamına ve 

demokrasimize 

yönelik saldırıları  

kınama mesajı;  

Son günlerde 

Ülkemizde 

yükselen terör 

dalgası ile 

Ülkemizde huzur , 

güven ve istikrar 

ortamına ve 

demokrasimize 

yönelik bu 

saldırıları şiddetle 

kınıyoruz.Bu 

saldırıların 

tamamı insanlığa 

karşı işlenmiş bir 

suç, bir cinayettir. 

Ülkemizde 

huzurun ve 

güvenin 

sağlanması 

hepimizin 

öncelikli 

vazifesidir. 

Devletimizin 

kudreti halkımızın 

kurtuluş savaşında 

gösterdiği tek 

yürek tek millet 

müdafaası ile 

yücelmiştir.Ülkem

izin amacı belli 

olmayan 

mihraklar 

tarafından kaosa 

sürüklenmesine 

fırsat verilmemeli 

ve 

verilmeyecektir. 

Ülkemizdeki 

huzur, güven ve 

istikrar ortamına, 

toprak 

bütünlüğümüze, 

demokrasimize 

yönelik yapılan bu 

saldırılara asla 

müsaade etmedik, 

edilmeyecektir de. 

İnanıyoruz ki; sivil 

insiyatif kamu ile 

güç birliği 

yaparak, 

dayanışma içinde 

ortak hedeflere 

kilitlendiği zaman 

aşamayacağı 

engel yoktur. Bu 

konuda hukukun 

içinde kalarak 

Devletimizin 

güven ve huzuru 

sağlamaya yönelik 

tüm gerekli 

önlemleri 

alacağını biliyor ve 

destekliyoruz. 

 

Güvenin, istikrarın ve huzurun olduğu ortamda iş olur, aş olur, ticaret olur, istihdam olur. 

Refahımız artar, kültürler gelişir, devlet büyür. Geleceğin Türkiye’si sağlam temellerde yükselir.  



 

 

 

Vatandaşlarımız, gençlerimiz geleceğe güvenle bakar. Gerçektir ki, kamu güvenliği tesis 

edilmeden üretim olmaz. Terörün olduğu yerde ekonomi büyümez. Ticaret olmaz. İstihdam 

olmaz. Refahımız artmaz.  Bu milletin mayasında iman var. Cesaret var. Yiğitlik var. Devletimizin 

bu saldırıların faillerini, azmettiricilerini en kısa sürede bulacağına inancımız tamdır. 

Birlik, beraberlik ve kardeşliğimize yapılan insanlık dışı bu saldırıları ve adı terörle anılan bu 

vahşetin her türlüsünü kınıyor ve lanetliyoruz. 

İnsanlık dışı bu saldırılarda hayatlarını kaybeden vatandaşlarımıza, askerimize ve polislerimize 

Allah’tan rahmet diliyor, ailelerine taziyelerimizi sunuyoruz. 

Kamuoyuna saygılarımızla duyurulur. 

Tarsus Ticaret Borsası ile Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve Destekleme İdaresi Başkanlığı 

(KOSGEB) ve Tarsus 

İŞKUR Müdürlüğü 

arasında Uygulamalı 

Girişimcilik Eğitimi 

İşbirliği çerçevesinde 

girişimciliğin 

geliştirilmesinin temin 

edilmesi, uygulamalı 

girişimcilik eğitiminin 

verilmesi ve bu 

eğitimlerden mezun 

olarak kendi işini kuran 

girişimcilerin KOSGEB Yeni Girişimci Desteği’ ne başvuru yapabilmesinin amaçlandığı eğitimlerin 6 ıncısı  

10 Ağustosta ve 7 inci eğitim 24 Ağustos’ta  Borsamızda başlayacak. 

 

Başkan Murat Kaya; 

Kentimizin ve 

bölgemizin ticari 

etkinliğini 

arttırmak, 

üyelerimizin tarım 

ve gıda 

sektöründe 

gelişen dünyada 

yer almasını 

sağlayacak ticaret 

yapısını 

oluşturmak, 

bulunduğumuz 

kent ve bölgede 

sosyal sorumluluk 

projelerinde etkin 

rol oynamak 

amacıyla 

belirlediğimiz 

misyonumuzla, bu 

yıl içinde 5 

girişimcilik 

kursuna ev 

sahipliği yaptık. 

Tarsus Ticaret 

Borsası ile Küçük 

ve Orta Ölçekli 

İşletmeleri 

Geliştirme ve 

Destekleme 

İdaresi Başkanlığı 

(KOSGEB) ve 

Tarsus İŞKUR 

Müdürlüğü 

arasında 

Uygulamalı 

Girişimcilik Eğitimi 

İşbirliği 

çerçevesinde 

girişimciliğin  



 

 

 

geliştirilmesinin 

temin edilmesi, 

uygulamalı 

girişimcilik 

eğitiminin 

verilmesi ve bu 

eğitimlerden 

mezun olarak 

kendi işini kuran 

girişimcilerin 

KOSGEB Yeni 

Girişimci Desteği’ 

ne başvuru 

yapabilmesinin 

amaçlandığı 

eğitimlerin 6 ıncısı  

10 Ağustosta 

Borsamızda 

başlayacak. 

Kurslar, 

borsamızca 

istihdam edilen 

personelimizce 

verilmekte olup, 

her kurs 25 kişilik 

sınıflardan 

oluşmaktadır. Bu 

açıdan 

baktığımızda 

Borsamız yine bir 

ilkle çizgisinde 

yürümeye devam 

etmektedir. 

Borsa olarak; 

kentimiz 

ekonomisine katkı 

sağlayacak, katma 

değer yaratacak 

girişimci oranını 

artırmaya yönelik 

bu tür projelere 

imza atmaya 

devam edeceğiz. 

Tarsus Ticaret 

Borsası Konferans 

Salonu’nda 

Borsamız 

personeli 

eğitmeni 

tarafından verilen 

eğitimlere katılan 

yeni girişimciler 

30 bin TL’si geri 

ödemesiz, 70 bin 

TL’si ise kredi 

olarak toplam 

100. bin TL 

KOSGEB 

desteğinden 

faydalanabilmekte

dir. Şu ana kadar 

girişimci 

kursiyerlerimizden 

50 tanesinin 

belgesi onaylandı 

ve ağırlıklı olarak 

hizmet 

sektöründe yeni 

işlerini kurmaya 

başladılar. 

Kursların ardından 

bu kursları 

tamamlayan 

girişimci adayları 

ile irtibatımızı 

koparmayıp, 

başarı hikâyelerini 

beraber 

paylaşmaktayız 

 

Mümkün olduğunca, girişimcilik kurslarına gelen kursiyerlerimizin yeni fikirleri veya sektörüne 

kattığı artılarla toplum nezdinde pozitif değer kazandığını, her girişimcinin bir başarı hikâyesi 

olduğunu, bu eğitimlerin ardından da yeni başarı hikâyelerinin çıktığını da ayrıca ifade etmek 

istiyorum. “ dedi. 

 

Borsamızın üyelerine yönelik 2015 yılı kalite hedefleri içinde yer alan Üye Başarı Hikâyeleri faaliyetimizin 

ilkini SEÇER TARIM GIDA YAĞ SANAYİ VE TİCARET VE ANONİM ŞİRKETİ Yönetim Kurulu Başkanı Vahap 

Seçer ile yaptığımız röportajla gerçekleştirdik. 

Eğer hayatta başarılı olma konusunda gerçekten ciddiyseniz o zaman hayatta başarılı olmuş insanların 

ilham veren hikâyeleri ile kendimizi eğitmekten başka yapacak daha iyi bir şey yoktur. Sayın Vahap Seçer 

‘in bize verdiği mesaj ise çok anlamlıydı” Girişimci olmak için üniversite mezunu olmayı beklemek şart 

değil, hiçbir zaman GEÇ değildir.” 

 



 
 

 

 

 

 

 

Çocuk yaşta çırak 

olarak  başlayan 

bir hayatın,  

serüven dolu 

yükselişi. Vahap 

Bey, boş durmayı 

sevmiyor. Her anı 

aktif 

değerlendiriyor. 

Spor yapmayı, 

özellikle kitap 

okumayı çok 

seviyor. Yaşam 

enerjisini 

çalışmaktan 

aldığını söyledi. İş 

hayatında 

disiplinli ve 

prensiplerinden 

taviz vermeyi 

sevmiyor. Başarı 

için bunun şart 

olduğunu ifade 

ediyor. En önem 

verdiği konu ise 

verilen SÖZ ‘dür 

diye ekliyor. En 

mutlu olduğu anın 

ise çalışanlarının 

mutlu olduğunu 

görmek. 

En son teknoloji 

cihazları,  modern 

analiz laboratuvarı 

ve profesyonel 

ekibimiz, üretim 

ve imalata dair 

sistem makineleri 

tamamen 

bilgisayar destekli 

tesisimizde 100 

yakın 

istihdamımızla 

ürünlerin 

işlenmesinde 

rekolteye ve 

ürünün ithaline 

göre 100 bin 

ton/yıl kapasitede 

kent ve ülke 

ekonomisine 

katma değer 

yaratan Seçer 

A.Ş.’nin önceliği 

TARSUS. Firma 

değerlerimize 

bağlı kalarak, 

faaliyet gösterdiği 

alanlarda en 

kaliteli ürün ve 

hizmetleri 

sunarak, lider bir 

kurum haline 

gelmeyi; bunu 

yaparken de tüm 

müşterileri için 

artı değer 

yaratmayı 

hedeflemiştir.

 

Bizleri çok güzel şekilde ağırlayan ve ilgilenen, bize verdiği yüksek sinerjiden, kentimize ve 

ülkemize yarattığı katma değerden dolayı Sayın Vahap Seçer’e teşekkür eder, memnuniyetimizi 

ifade ederiz. 

 



 
 

MERSİN VERGİ DAİRESİ BAŞKANLIĞINA ZİYARET 

 

 

 

 

 

 

 

 

Borsamız Başkanı Murat Kaya ve Tarsus TSO Başkanı Hasan Ruhi Koçak Mersin Vergi Dairesi 

Başkanı Adem Güngör ile Grup Müdürü Osman Çelik'e ziyarette bulundular. 

Başkan Murat Kaya, ziyarette mükelleflerin vergi ve mali konular denildiğinde tedirgin olduğu 

zamanların geride kaldığı, vergi dairelerinin yeni hizmet anlayışı ve olumlu iletişimleri sayesinde 

daha rahat, vergisine ve vergisinin nasıl değerlendirildiğini bilen bir mükellef yapısının 

oluştuğunu ifade ederek " Ülkemizin kalkınması ve gelişmesinin en temel unsurlarından olan 

vergi  devletimizin en önemli gelir kalemidir.Mükellefler olarak vergimizi tam ve zamanında 

ödemek en önemli ödev ve sorumluluklarımızdan biri olmalıdır.” dedi.  

Başkan Murat Kaya ve TSO Başkanımız Hasan Ruhi Koçak geçen yıl düzenlenen ve bu yılda 

düzenlenmesi planlanan Tarsus Ekonomisinin Yıldızları ödül töreni için Vergi Dairesi Başkanı 

Adem Güngör'ü Tarsus'a davet ettiler. 

Vergi Dairesi Başkanı Adem Güngör, ziyaretten oldukça memnun kaldığını ifade ederek mükellef 

haklarına azami dikkat gösterdiklerini ve işlemleri hızlandırmak için maksimum gayret içinde 

olduklarını belirtti. Ayrıca STK’ lar ile de sıcak ilişkiler kurmaya gayret ettiklerini sözlerine ekledi. 

Daha sonra Mersin Vergi Dairesi Grup Müdürü Osman Çelik de ziyaret edildi. 

 



 
 

 

Borsamız Başkanı Murat Kaya ve Yönetim Kurulumuz göreve yeni başlayan Tarsus Kaymakamı 

Bekir Atmaca’yı ziyaret etti.  

Tarsus Kaymakamlığı’na 

atanan Bekir Atmaca’ya 

hoş geldiniz ziyaretini 

gerçekleştiren Borsamız 

Başkanı Murat Kaya ve 

yönetim kurulu üyelerimiz 

Ramazan Hıdıroğlu, Ali 

Karaer ile Yılmaz Karabulut 

Tarsus Kaymakamı Bekir 

Atmaca’ya nezaket 

ziyaretinde bulundu. 

Kaymakam Atmaca’ya 

hayırlı olsun dileklerini 

ileten Borsa Başkanımız, 

Tarsus Ticaret Borsası ve 

Tarsus’un ekonomisi, 

ticareti ile kurulması 

planlanan Gıda İhtisas OSB 

ve devlet Üniversite 

kurulması için yapılan 

çalışmalar hakkında bilgi 

verdi. 

Başkan Murat Kaya Tarsus 

il kapsamında 

değerlendirilecek 

büyüklükte bir kenttir. 

Bizim önceliğimiz 

Tarsus’tur. Tarsus’un 

ekonomik yönden gelişip, 

daha çok kalkınmasını, 

refah düzeyinin ve yaşam 

kalitesinin yükselmesini 

istiyoruz. Kentimiz, 

önümüzdeki süreç 

içerisinde daha da 

büyüyecektir. Hem 

Ekonomik, hem de sosyo-

kültürel anlamda 

büyümeye paralel hazırlıklı 

olmamız lazım. Bu 

aşamada Borsamız her 

türlü işbirliğine açıktır. 

Ayrıca, Tarsus’ta bulunan 

tüm STK’larında çabaları 

bunun içindir. Tüm Oda 

Başkan ve yöneticileri 

olarak Tarsus’umuza 

elimizden geldiğince 

faydalı hizmetler yapmaya 

çalışıyoruz. Tarsus’umuzun 

tüm sorunlarına duyarlılık 

göstermekteyiz. Sizlere de 

yeni görev yeriniz olan 

Tarsus’umuzda başarılar 

diliyoruz.” diye konuştu. 

 

 



 

 

Tarsus Kaymakamı Bekir Atmaca da ziyaretten dolayı duyduğu memnuniyeti belirterek, birçok 

uygarlıklara ev sahipliği yapmış olan Tarsus'un gelişmesi ve kalkınması için ellerinden gelen tüm 

gayret ve girişimleri göstereceklerini belirtti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bölgemizde başlayan mısır hasadı nedeniyle borsamızda düzenlediğimiz Mısır Toplantısına, 

sektörün temsilcilerinden ilgi büyüktü. 

Borsamız; elektronik satış salonunda yapılan toplantıda üyelerimiz tarım sektörünün 

problemleri ile bölgemizde ve ülkemizde önemli bir konuma sahip dane mısır üretimi ve ticareti 

konusunu gündeme getirerek sektörün problemlerine, sorunlarına yönelik çözümleri tartıştı. 

Başkan Murat Kaya; “ Öncelikle sektör temsilcileri olarak herkesi burada görmek Tarsus’ta bir 

şeylerin değiştiğini fark etmemize vesile oldu. Ayrılıkta azap, birlikte rahmet ve kuvvet vardır. 

Bugün bu birlikteliğimiz daha güvenle ve daha uyumlu ticaret yapacağımız emaresini ortaya 

koymuştur. Katılımlarınızdan ötürü herkese ayrı ayrı teşekkür ederim. 

Ticaretimizde, dünya ile uyumlu ve sürdürülebilir bir yapıya kavuşmalıyız. Bu noktada sektörün 

tüm paydaşları, sürekli ve etkin bir diyalog içinde olmalıdır. Son yıllarda hem artan üretimi hem 

de dünyada ekim alanlarındaki coğrafi değişimi ve ürünün artan kullanım alanları ile birlikte 

mısırın önemi daha da artmıştır. Ülkemizde mısır üretim açığının bulunması, mısır kullanım 

alanlarının genişliği, mısıra dayalı sanayinin gelişmesi, mısırın ve mısır piyasasının önemini daha 

da arttırmaktadır. Borsa olarak bu toplantıdan önce üyelerimizi ve üreticilerimizi bilgilendirmek, 

Türkiye ve Dünyada mısır projeksiyonun nasıl olduğunu anlatmak, gelecek yıllarda önümüzü 

nasıl görmemiz gerekiyor konularına da değindiğimiz 2015/16 YILLARI MISIR PROJEKSİYONU 

raporumuzu hazırlayarak bilgilerinize sunduk. 

 



 

 

Toplantımızdaki öncelikli gayemiz üreticimizin ürününü en iyi şekilde değerlendireceği ve en iyi 

fiyatla satmasına olanak yaratacak ticari dengeyi sağlamaktır. Üreticilerimizin bu konuda 

mümkün olduğunca, mecbur kalmadıkça ürünün enerjisini ve kalitesini kaybına neden olan 

erken hasattan vazgeçmesini önermeliyiz. Üreticilerimize ve bu ürünlerin değerlendirilmesi 

aşamalarında yer alan sektörümüzün girişimcilerine hayırlı, bereketli, bir yıl olmasını diliyorum” 

Dedi. 

 

 

 

 

Borsa Başkanımız Murat Kaya, Askerlik Şubesi Başkanlığına atanan Yüzbaşı Vedat Topak’a hayırlı 

olsun ziyaretinde bulundu. 

İlçemiz Askerlik Şubesi Başkanlığına atanan Yüzbaşı Vedat Topak’a hayırlı olsun ziyaretimizde 

Başkanımız, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Kemal Süheyl Batmaz ve genel sekreterimiz 

Hasan Şanlı da bulundu. 

Sayın Topak, Tarsus, tarihi ve turistik yerleri ile doğal güzelliklerinin bir arada olduğu eşsiz bir 

kent.Tarsus’a atanmaktan ve burada görev yapacağından dolayı çok memnun olduğunu dile 

getirerek, daha kaliteli bir hizmet için çalışacaklarını belirtti.  

Başkan Murat 

Kaya, ziyaret 

sırasında Vedat 

Topak’a görevinde 

başarılar 

dileyerek, Borsa 

ve Tarsus 

hakkında bilgi 

verdi. “Bizim 

yönetici, idareci 

ve güvenlik birim 

amir ve 

sorumlularından 

istediğimiz, 

karşılıklı sağlam 

iletişim 

kurabilmektir. 

Borsa olarak 

üzerimize düşeni 

fazlasıyla yerine 

getirmeye 

çalışıyoruz. 

Amacımız gerek 

yerelde, gerekse 

de mülki ve sivil 

toplum kuruluşları 

ile birlik ve 

beraberlik olgusu 

içinde Tarsus’u 

hak ettiği 

seviyelere 

yükseltmek. 

Özellikle; 

Ülkemizdeki 

huzur, güven ve 

istikrar ortamına, 

toprak 

bütünlüğümüze, 

demokrasimize 

yönelik yapılan bu 

saldırılara 

Devletimizin 

hukukun içinde 

kalarak güven ve 

huzuru sağlamaya 

yönelik tüm 

gerekli önlemleri 

alacağını biliyor ve 

destekliyoruz. 

Sağlık ve huzur 

içinde hayırlı 

görevler ve hayırlı 

hizmetler dileriz.” 

Temennisi 

dileyerek tüm 

kurumlar ile 

olduğu gibi 

Askerlik Şubesi ile 

de birlik ve 

beraberlik içinde 

daha güzel bir 

Tarsus için 

çalışılacaklarını 

kaydetti. 

Askerlik Şubesi Başkanlığına atanan Yüzbaşı Vedat Topak ziyaretimizden dolayı teşekkür etti. 



 

 

Tarsus’ta yüksek öğrenimi geliştirmek amacıyla yürütülen çalışmaların değerlendirilmesi 

amacıyla istişare toplantısına 

Tarsus Kaymakamı Bekir 

Atmaca, Mersin Büyükşehir 

Belediye Başkanı 

Burhanettin Kocamaz, 

Tarsus Belediye Başkanı 

Şevket Can, Mersin 

Üniversitesi Rektörü Prof.Dr. 

Ahmet Çamsarı, Mersin 

Üniversitesi Rektör 

Yardımcısı Prof.Dr.Ali Kaya, 

Rektör Danışmanı 

Doç.Dr.Erol Yaşar, Tarsus 

Ticaret Borsası 

Başkanı Murat 

Kaya, Tarsus 

Ticaret ve Sanayi 

Odası Başkanı 

Ruhi Koçak,Tarsus 

Kent Konseyi 

Başkanı Dr.Ali 

Cerrahoğlu katıldı. 

Toplantıda 

öncelikle 

Tarsus’ta halen 

öğretim veren 

Teknoloji 

Fakültesi, Tarsus 

Meslek Yüksek 

Okulu ve Tarsus 

Uygulamalı 

Teknoloji ve 

İşletmecilik 

Yüksek Okullarının 

son durumu ele 

alındığı ve 

öğretim üyesi 

eksikliği nedeniyle 

aktif olmayan 

bölümlerin 

bazılarının 

eksiklerinin 

tamamlanarak 

açıldığı, bazı 

bölümlerin ise 

ikinci 

öğretimlerinin 

faaliyete 

geçirilerek öğrenci 

sayısının 

arttırıldığı 

belirtildi. 

Önümüzdeki 

dönemde üç 

bölüm daha 

açılarak öğrenci 

alımına 

başlanacağı 

bildirilen 

toplantıda yeni 

bölümlerin 

kurulması ve pasif 

durumda olan 

bölümlerin aktif 

hale getirilmesiyle 

birlikte Tarsus’ta 

öğrenim gören 

öğrenci sayısının 

önemli oranda 

artırılacağı 

vurgulandı. 

Mevcut fakülte ve 

yüksek okulların 

kullanılmayan 

kapasitelerinin 

aktif duruma 

getirilmesinin yanı 

sıra? Tarsus’ta 

kurulması 

planlanan “Tarsus 

Havacılık ve Uzay 

bilimleri 

Fakültesi’nde 

hazırlıklar son 

onay aşamada, 

onay 

tamamlandıktan 

hemen sonra 

kurucu dekan 

atamasıyla birlikte 

bina yapımı 

aşaması 

başlayacak

. 

 



 

 

Bu fakültenin bürokratik işlemlerinin en kısa zamanda tamamlanabilmesi için konu hep birlikte 

takip edilmesi savunulduğu 

toplantıda, Rektör Çamsarı, 

Tarsus’ta ayrıca yeni bir İşletme 

Fakültesi kurulacağının 

müjdesini verdi.  

Yapılan toplantının birkaç gün 

sonrasında; Tarsus’a kurulması 

için Mersin Üniversitesi 

Senatosunun aldığı kararla 

YÖK’e gönderilen ve YÖK’ün de 

kabul ederek Milli Eğitim Bakanlığına gönderdiği Tarsus Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakültesi 

kurulma kararını Milli Eğitim Bakanlığı onayladı. Tarsus Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakültesinin 

açılma kararı Resmi Gazetede yayınlanarak yürürlüğe girmiş oldu. 

 

BORSAMIZDA GERÇEKLEŞEN TOPLANTILAR 

DAMIZLIK DÜVE TEMİNİ TOPLANTISI 

Tarsus İlçe Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü, Ziraat Bankası yetkilileri, Tarsus Süt Üreticileri Birliği ile 

yetiştiricilerin 

katıldığı 

Damızlık Düve 

İthali konulu 

toplantı 

borsamız da 

yapıldı. 

Gıda, Tarım ve 

Hayvancılık 

Bakanlığı 

tarafından 

gebe düve 

ithalatına izin 

verilen ülkelerden yetiştirici ile sözleşme yapmak suretiyle sütçü, etçi ve kombine ırk damızlık gebe düve 

ithalatı yapılarak, karantinası bittikten sonra Turkvet kayıtları yapılarak millileşmiş şekilde talep sahibi 

yetiştiricilere teslimatı konularında bilgi verilen toplantıya yetiştiricilerin ilgisi fazlaydı. 

Toplantıda 50 baş ve üzeri talep eden yetiştiricilerin karantina işlemlerini kendi işletmelerinde 

yapabileceği konular ile yetiştiriciler ithal düvelerin Tarım ve Köyişleri Bakanlığı’nın sağlık şartnamesi 

gereğince Şap, BSE, BVD, IBR, Sığır vebası, Tüberküloz, Brucella, Leukoz gibi hastalıklardan ari olması gibi 

teknik konularda aydınlatıldı. 



 
 

ÇİĞ SÜT ALIM SATIMINDA SON DURUM 

Borsamız toplantı salonunda Borsamız Meclis Başkan Yardımcısı Yılmaz Karabulut ev sahibliğinde İlçe 

Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürü Hayri Erdoğan, İl Müdürlüğü temsilcileri, Tarsus Süt Üreticileri Birliği 

Başkanı İrfan Şimşek ve sanayici 

süt alım firmalarının katıldığı 

toplantıda 16 Nisan 2015 

tarihinde yürürlüğe giren "Çiğ 

Sütün Sözleşmeli Usulde Alım 

Satımına İlişkin Yönetmelik" 

maddelerinin istişare edildi. 

Yönetmeliğin amacı hakkında 

bilgilendirme yapan Erdoğan; 

sanayiye arz edilen çiğ sütün alım 

ve satımının sözleşmeli usulde yapılması, üretici veya üretici örgütleri ile alıcı arasında uyulması gereken 

kuralların belirlendiği ve çiğ sütün izlenebilirliğinin sağlanması amacıyla çıkarılan yönetmelik ile sözleşme 

yapılmadan çiğ süt alım satımlarının yapılamayacağını ifade etti. 

Meclis Başkan Yardımcımız Yılmaz Karabulut " Tarım Müdürlüğümüzün yaptığı açıklamalar neticesinde 

çiğ süt alımları için oluşturulacak sözleşme örneğinde bulunması zorunlu maddeler dışında sözleşmede 

olması gerekli diğer maddeleri belirlemek üzere sanayicilerimizle tekrar buluşarak tip sözleşme örneği 

oluşturacağız." diyerek toplantı yönetmelik maddeleri ve sözleşmede bulunacak diğer hususlar 

konusunda yapılan istişareden sonra sonlandı. 

Yönetim Kurulu Üyemiz Ali Karaer Başkanlığında komisyonun 19/08/2015 tarihinde çırçır işletmesi 

sahibi üyelerimiz ile birlikte düzenlediği toplantının ardına aldığı kararı değerlendiren Meclisimiz yeni 

Çırçır Çekme ve Diğer Konularda Uygulanacak Esaslar ve Ücreti onayladı. 

Buna Göre; 

TARSUS ÇIRÇIR ve PRESE FABRİKALARINDA 2015-2016 PAMUK SEZONUNDA ÇEKİM ve      

DİĞER KONULARDA UYGULANACAK ESASLAR ve ÜCRETLER:                                                                             

_ 

1- KÜTLÜ ÇEKME ÜCRETLERİ :                                 Rollergin                       Sawgın 

    a) 100 Tona kadar çekim ücreti    :                                  0,70  .TL.                              .TL 

    b) 100 Tondan fazla çekim ücreti :                                 Pazarlığa esastır. 

2- ÇEKME ÜCRETİ TAHSİLİ, 



 

 

3- ÇİĞİT 

a-Çiğit eğer helezon yardımı ile taşıması yapılacaksa Tonu  10,00  TL, 

b-Çiğit eğer insan gücü ile çuvallanıp basma dahil yüklenecekse Tonu 25,00 TL, 

4- KÜTLÜ ALIMLARINDA DARA MİKTARI , 

5- BALYA YÜKLEME : 

a-Pamuk Balyası insan gücü ile indilecek veya bindirilecekse 2,75 TL, 

b-Kütlü pamuk insan gücü ile üst dahil boşaltılacaksa 2,75 TL 

c- Kütlü indirme Pamuk Toplama Makinesi ile toplanan ve bu makinelerin özel taşıma aracından 

kütlü pamuğun boşaltılma araba ( kamyon veya römork)  başı ücreti 25,00 TL 

6-ÇIRÇIRLANIP FABRİKA DEPOLARINDA TARTILAN BALYALI PAMUKLARIN SİGORTASI 

7- KÜTLÜ SİGORTASI 

8- EMANET KÜTLÜ FİYAT TESPİTİ  

9- KÜTLÜ FİRESİ 

10- Pazar yerine gelen kütlü pamukların sadece pamuk ipliği ile dikilmiş olan hararların satışı 

yapılacaktır. Naylon, yün, renkli iplik, rafya gibi değişik ipliklerle dikilmiş olan hararların satışı 

yapılmayacaktır. 

11- Kütlü pamukların fiyatı çırçır ve prese fabrikalarının direkt alımları Borsaya en fazla 48 saat 

içinde bildirilecektir. 

12- Bildirime esas fiyatlar Borsa günlük bültenlerinde derhal ilan edilir. 

13- 2,3,4,6,7,8 numaralı esasların uygulaması Tarsus Ticaret Borsası Meclisi’nin 30/09/2009 

tarih ve 10 sayılı toplantısının 54/3 sayılı Kararında tetkik ve müzakere edilerek kabul edilmiş  ve 

Gümrük ve Ticaret Bakanlığının 09/10/2009 Tarih ve 2009/43 sayılı onayı ile yürürlüğe giren 

Borsamız örf adet, teamül ve esasları çerçevesinde yürütülür. 

14- 9 numaralı esasın uygulaması Borsa Meclisinin 30/05/2012 tarih ve 46-320/5 sayılı 

toplantısında alınan karar çerçevesinde yürütülür. 

KÜTLÜ BOŞALTMA ÜCRETLERİ : 

2015 YILI İÇİN; Kütlü indirme Pamuk Toplama Makinesi ile toplanan ve bu makinelerin özel 

taşıma aracı ile dökme taşınan kütlülerin indirme hamaliyesinin 25.TL (yirmi beş) olmasına 

Ancak her halükarda alıcı ile satıcının anlaşması hakkı saklıdır. Kütlü, kütlü haralı olarak 

indirilecekse adedi 2,50.-TL. (iki tl elli kr) olarak ve Balya yüklemesi ise her halükarda alıcı ile 

satıcı arasında anlaşmaya bağlı kalınır.Tebliğ olunur. 



 

 

Dünyada hızlı nüfus artışı, kişi başı gelir artışı 

ve ticaretin büyümesiyle gerçekleşen kişi başı 

tüketimin artması, tarım üretiminin de 

istikrarlı biçimde artmasını gerektirmektedir.  

İnsan hayatı ile başlayan tarımın en temel 

fonksiyonlarından birisi, insan hayatının 

devamını mümkün kılan gıda maddelerinin 

üretimidir. Tarım sektörünün gücünü; verimli 

toprak kaynakları, biyo çeşitlilik, elverişli 

ekolojik şartlar ve üreticilerin gayreti 

oluşturmaktadır. 

Tarımcılık var olduğu günden bugüne, üretim 

faaliyetleri ve toprak mülkiyeti açısından 

birçok evre geçirmiştir. Tarım, Türkiye için de 

stratejik öneme sahip en önemli sektördür. 

Uluslararası Hububat Konseyi’nin raporuna 

göre dünya hububat (buğday, arpa, mısır, 

çeltik, soya) üretiminin 2015 – 2016 üretim 

sezonunda, geçen yıllara oranla %3 oranında 

(63 milyon ton) azalarak 1.937 milyon ton olarak gerçekleşmesi beklenmektedir. Bu azalışın en önemli 

nedeninin, mısır üretiminde gerçekleşen 49 milyon tonluk düşüş olduğu düşünülmektedir. Böylece 

dünya hububat stoku da geçen yıla oranla 23 milyon ton (%5 oranında) eriyecektir.  

2014 yılında olumsuz hava ve doğa koşulları nedeniyle tarımsal üretim gerileme gösterirken, bu durum 

ülkemiz büyüme rakamlarına da olumsuz yansımıştır. 2015 yılında hava ve doğa koşullarının normal seyri 

Ülkemiz ve bölgemiz adına olumlu geçmiş, üretimdeki artış beklentimiz fazlasıyla gerçekleşmiştir.  

Gelişmiş ülkelerde tüketilen mısırların büyük bir kısmı (yaklaşık % 60) hayvan yemi olarak kullanılırken, az 

gelişmiş ve geri kalmış ülkelerde çok büyük bir kısmı insan beslenmesinde kullanılmaktadır. ABD’de 

mısırın önemli bir kısmı (%25 -40 arası) etanol üretiminde kullanılmaktadır.  

Son yıllarda hem artan üretimi hem de ekim alanlarındaki coğrafi değişim, mısırın pamuk ile olan 

rekabeti ürünün artan kullanım alanları ile birlikte mısırın önemi daha da artmıştır. 

Ülkemizde mısır üretim açığının bulunması, mısır kullanım alanlarının genişliği, mısıra dayalı sanayiinin 

gelişmesi ve bu sanayiinin ürünlerinin diğer sektörler için önemli ara hammaddeler olması ve mısıra 

dayalı ürünlerde ihracat potansiyelinin bulunmasının yanı sıra, mısıra dayalı sanayi sektörünün 

Türkiye'ye yabancı sermaye akışını sağlayacak sektörlerden birisi olması gibi temel nedenler, mısırın ve 

mısır piyasasının önemini de arttırmaktadır.  

Yeni sezonun başta üreticimize olmak üzere Ülkemize, bölgemize hayırlı ve bereketli olmasını temenni 

ediyoruz. 

Saygılarımla 
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